

REFERAT AF INSTITUTFORUM 15. APRIL 2011

Følgende var fraværende med afbud:

Peter Schneider-Kamp, Tao Gu, Rune Larsen, Rolf Fagerberg, Joan Boyar, Achim Schroll, Niels Hvidberg Kjeldsen og Morten Rask Petersen.

Mødet startede med, at Martin Svensson (MS) bød velkommen til sit første institutforum som konstitueret institutleder. Han gjorde opmærksom på, at sproget på institutforum fortsat vil være dansk.

Ad 1) Korte meddelelser ved institutlederen

- MS orienterede om institutledersituationen på IMADA. Han er selv konstitueret indtil udgangen af juni, hvorefter den institutleder, som bliver ansat vil fortsætte.
- Den nye institutledersituation har betydet, at IMADAs organisation har ændret sig, således at Lene Monrad Favrholt (LMF) har overtaget MS's plads i studienævnet. Jessica Carter (JC) er indtrådt i IMADAs undervisningsudvalg som repræsentant for matematik. Wojciech Szymanski (WS) har overtaget arbejdet med internationale studerende.
- Akkrediteringen af 2 af IMADAs uddannelser – Matematik og Anvendt Matematik – er i fuld gang. Der arbejdes i 2 grupper med hver 3 personer udpeget af institutlederen. Arbejdet skal afsluttes i maj. MS gjorde opmærksom på vigtigheden af opgaven.
- Uddannelsen i Anvendt Matematik er samtidig under revision med Achim Schroll som tovholder (AS).
- Som man kan se i nyhedsbrevet er kvote 2 ansøgningerne nu modtaget. Umiddelbart giver dette positive udsigter.
- MS orienterede om, at MUS samtalerne først vil finde sted i efteråret. Hvis MS fortsætter som institutleder, skal han skal på kursus i afholdelse af MUS i slutningen af maj.
- Claus Michelsen (CM) er blevet ansat som prodekan for Uddannelse på Det Naturvidenskabelige Fakultet og fortsætter samtidig som forskningsleder for NAMADI. CM vil dele kontor med Jens Svalgaard Kohrt (JSK), når han er på IMADA. CM vil komme på besøg på et senere institutforum og fortælle om sit arbejde som prodekan med bl.a. at mindske frafaldet af studerende på Naturvidenskab.
- MS orienterede om lokalesituationen på IMADA. Der er meget hårdt pres på kontorerne pga. mange gæster. MS opfordrede derfor til, at man giver besked til Per Janssen (PJ), hvis man har planer om at være bortrejst i længere tid. På den måde kan han bedre tage højde for, hvor han kan placere eventuelle gæster.
- MS gjorde opmærksom på, at man stadig skal huske at melde fravær til sekretariatet. Det gælder både hvis man arbejder hjemme, er syg eller på rejse. Der er en kalender på sekretariatet ved siden af postboksene, som man gerne må skrive på, men det er også fint at sende en mail til Lone Seidler Petterson (LSP) eller Svend Kiilerich (SK).
- MS vil sørge for at viderestille sin kontortelefon til sin mobiltelefon, så det vil være muligt for ansatte at kontakte ham, når der er behov for det.

- Der blev talt om netværksproblemerne på instituttet. MS har været i kontakt med Kurt Gammelgaard fra IT-Service, og der arbejdes på en løsning af problemerne. I forhold til IMADAs terminalrum betyder det, at der i en weekend vil blive lukket fuldstændig ned for netværket. Derfor blev det besluttet, at man venter med at gøre noget her indtil juli måned, da det ellers ville få store konsekvenser for de studerende, som er i gang med større opgaver i maj og juni.
- Der er igen problemer med flere af printerne på instituttet, det giver sig bl.a. udslag i grimme udskrifter med sorte streger på. MS har derfor besluttet, at IT-Service skal starte med at sætte et nyt maintenance kit i M2 printeren.

Ad 2) Gensidig orientering

- LSP fortalte om de gener, som kan opstå i forbindelse med ombygningen på IFK. Der er i øjeblikket ved at blive bygget en pavillon udenfor IMADA. Bygningsafdelingen har lovet, at der bliver taget mest muligt hensyn, men der vil desværre blive noget støj på nogle tidspunkter.
- Søren Möller (SM) gjorde opmærksom på ph.d.-kollokviet d. 28/4 med Niels Hvidberg Kjeldsen (NHK).
- PJ orienterede om tilbud på ny kaffemaskine, og der blev rundsendt en brochure.
- PJ gjorde endvidere opmærksom på "Vi cykler på arbejde" arrangementet, som man kan tilmelde sig og deltage i. Det foregår i maj måned.

Ad 3) Eventuelt

- Daniel Merkle (DM) spurgte, hvorfor NAT501 posters fra 2010 ikke er sat op endnu. Der blev talt om, at de ældste posters vil kunne udskiftes med de nyeste. MS lovede at kigge på det.
- Rojin Kianian (RK) spurgte, hvornår de studerendes hjemmesider igen kommer til at fungere. MS ville kontakte IT-Service for at finde ud af, hvorfor hjemmesiderne blev lukket.

Mødet sluttede kl. 10.55

Martin Svensson, konstitueret institutleder
Lone Seidler Petterson, institutsekretær